

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດນໍາເຂົ້າທາດເຄມີ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MoIC-IHD-11	03.01.2018	ກົມອຸດສາຫະກຳ ແລະ ຫັດຖະກຳ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ທຸກພາກສ່ວນ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ເພື່ອຄຸ້ມຄອງເກັບກຳສະຖິຕິ ປະລິມານ ແລະ ປະເພດຂອງທາດເຄມີທີ່ມີການນໍາເຂົ້າມາໃນ ສປປ ລາວ ເພື່ອປ້ອງກັນຄວາມສ່ຽງທີ່ອາດເກີດຂຶ້ນຈາກການນໍາເຂົ້າທາດເຄມີທີ່ອາດເປັນອັນຕະລາຍຕໍ່ສຸກຂະພາບ, ຊີວິດ, ຊັບສິນ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ.
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ຫຼື ການຈັດຕັ້ງ ທີ່ມີຈຸດປະສົງນໍາເຂົ້າທາດເຄມີທຸກປະເພດ ຍົກເວັ້ນ ເຄມີອັນຕະລາຍປະເພດ 4 ທີ່ບໍ່ຕ້ອງຂໍອະນຸຍາດນໍາເຂົ້າ ແຕ່ຕ້ອງໄດ້ແຈ້ງໃຫ້ພະແນກອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າ ແຂວງ, ນະຄອນ ປ່ອນທີ່ນໍາເຂົ້າ
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ບໍ່ມີ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	1. ການນໍາເຂົ້າເຄມີອັນຕະລາຍປະເພດ 1 ຕ້ອງສະເໜີຕໍ່ກະຊວງອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າ ເພື່ອນໍາສະເໜີລັດຖະບານຝ່າຈະລະນາ 2. ການນໍາເຂົ້າເຄມີອັນຕະລາຍປະເພດ 2 ແລະ 3 ຕ້ອງສະເໜີຕໍ່ກະຊວງອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າ ເພື່ອອອກອະນຸຍາດ ແລະ ຫາກເປັນເຄມີທີ່ຢູ່ພາຍໃຕ້ການຄຸ້ມຄອງຂອງຂະແໜງການອື່ນ ແມ່ນຕ້ອງໄດ້ຮັບການຢັ້ງຢືນຈາກຂະແໜງການກ່ຽວຂ້ອງກ່ອນ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນການອອກໃບອະນຸຍາດ	5	ກົດໝາຍກ່ຽວຂ້ອງ ບໍ່ໄດ້ລະບຸໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາໄວ້ເປັນການສະເພາະ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າ ໄລຍະເວລາການພິຈາລະນາປົກກະຕິແມ່ນ 5 ວັນລັດຖະການ
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	1. ຜູ້ຮ້ອງຂໍຕ້ອງໄດ້ຂຶ້ນທະບຽນທາດເຄມີທີ່ຈະນໍາເຂົ້າ ຢ່າງຖືກຕ້ອງຕາມກົດໝາຍກ່ຽວຂ້ອງແລ້ວ 2. ຜູ້ຮ້ອງຂໍຕ້ອງປະກອບແຜນຄວາມຕ້ອງການທາດເຄມີປະຈໍາປີ ໃຫ້ ພະແນກອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າ ຂັ້ນແຂວງ ຫລື ຂະແໜງການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ ກ່ອນ ແລະ ການນໍາເຂົ້າແຕ່ລະງວດນັ້ນ ແມ່ນຕ້ອງຢູ່ພາຍໃຕ້ຈໍານວນທີ່ຂຶ້ນໄວ້ໃນແຜນປະຈໍາປີດັ່ງກ່າວ	
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດໃນກໍລະນີທີ່ຜູ້ຮ້ອງຂໍບໍ່ສາມາດປະຕິບັດຕາມເງື່ອນໄຂທີ່ລະບຸໄວ້ໄດ້	

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍນໍາໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ບໍ່ມີ	0
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	

ຄ່າທຳນຽມ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	0.00	90000.00	0.00	90000.00
ຄ່າເຫັນ	ຄ່າໃບອະນຸຍາດແມ່ນອີງຕາມໜັງສືຂອງ ພະແນກສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ເຄມີ, ກົມອຸດສາຫະກຳ ແລະ ຫັດຖະກຳ ລົງວັນທີ 10/07/2017			

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ຂໍ້ຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?			ຄໍາຮ້ອງ	
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄໍາເຫັນ				

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ການຄຸ້ມຄອງເຄມີ	07/ສພຊ	10.11.2016	ມາດຕາ 45

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ແຜນຄວາມຕ້ອງການປະຈຳປີ
ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດກ່ຽວກັບເຄມີ
ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຂອງບໍລິສັດຈຳກັດ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍ
2016	10	0